
 
Vänsterpartiet 

Enkel fråga 

Till Kommunalrådet med ansvar för personalfrågor, Carina Nilsson (S) 
 

Fråga angående rekordstor personalflykt 
 
Under 2015 sa var nionde tillsvidareanställd upp sig från Malmö stad. Det är rekordhöga 
siffror. Särskilt stor är personalflykten bland socialsekreterare, lärare och förskollärare och 
inom vård och omsorg. Under 2015 ökade dessutom sjukfrånvaron i Malmö.  
 
Personalen är Malmö stads största tillgång och grunden för att kunna erbjuda en välfärd som 
varje Malmöbo kan lita på. En stor personalflykt säger något om att den politiska ledningen 
inte lyckas ta tillvara på och behålla viktig kompetens och en stor personalflykt leder till 
försämrad kontinuitet, sämre personalhälsa och mindre väl fungerande välfärd.  
 
När Sydsvenskan citerar facket låter det så här: "Den dåliga arbetsmiljön i kombination med 
det låga löneläget i Malmö gör att Malmö just nu blöder kompetens och erfarna 
medarbetare till andra kommuner som erbjuder bättre villkor och lön."  
 
Vänsterpartiet har vid ett flertal tillfällen krävt att s-mpminoriteten satsar på personalen, 
anställer fler och förbättrar arbetsvillkoren. Tyvärr kan vi konstatera att utvecklingen går åt 
fel håll.  
 
Mot bakgrund av ovanstående ställer jag följande enkla fråga: 
 

- Avser du att vidta nya åtgärder för att stoppa personalflykten från Malmö stad? 
 
Malmö den 29 mars 2016 
 
 
 
Hanna Gedin (V) 
 


